
Til alle medlemmer av Silda Vassverk. 
 

Referat fra generalforsamling 
 

 

 

1. Valg av møteleder, referent og valgnemd. 

 

Styret ved styreleder Helge ønsker velkommen til første ordinære generalforsamling etter pandemien. 

Sted: Helge si bud. I et strålende vær møtte det 12 medlemmer med totalt 11 stemmer. 

Oppmøtte var: Knut og Sissel B. Magnussen, Tore Johansen, Henning Silden, Frank Silden, Reidar Wik, 

Paul Sundnes, Kurt Inge Kjøde, Anita Pia Christensen. 

Styret var fulltallig representert: Helge Silden, Merete Wik Silden og Alfred Silden 

 

Følgende ble enstemmig vedtatt: 

Helges som møteleder, Merete som referent. Valgnemnd; Vi vil spørre Wiggo Silden om å være 

valgnemnd.  

 

Planen er å erstatte styret en etter en i årene som kommer. Vi ser etter minimum 1 styremedlem med noe 

teknisk innsikt og som bor i lokalmiljøet, og som kan komme inn i tillegg til eksisterende styre. 

 

2. Status og plan videre med Silda Vassverk. 

 

Mattilsynet: Vi får fortsatt gode tilbakemeldinger på rutiner og kvalitet. 

Anlegg: Renseanlegget fungerer godt, og vatnet er fint med god kvalitet, men vi har fortsatt en del 

utfordringer som i hovedsak skyldes lekkasjer. Dette fører blant annet til at filterene får ekstra belastning 

hvert år, noe som kan korte levealder for filtermasse og som får konsekvens for kostnader.  

I løpet av sommer 2021 har 2 mill vatn blitt kjørt gjennom anlegget pga alle lekkasjene. Anlegget er ikke 

dimensjonert for dette. Anlegget er dimensjonert for ca 140 hus, og det er kun 42 hovedabbonnement.  

 

Oppfordring er igjen å skifte klave på egen rørledning, og benytt helst rørlegger for jobben. Styret kan 

være behjelpelig med å organisere Bjarte Våge til å skifte flere klaver samtidig. Gå flere naboer i sammen 

og let etter rørledninger og koblinger. Generelt gå over – noen er koblet med rørdeler. 

 

NB : Boenheter som har koblet seg av (og som har egen brønn) må også sikre sin tilkobling selv om 

denne er stengt. 

 

Kartet blir oppdatert etter hvert som vi finner rørledningene. Plan er at det vil bli satt GPS koordinator på 

klavene / punktene. 

 

 

3. Ledningsnett plan for vedlikehold, utbedringer etc. 

 

Lekkasjer: Vi har hatt noen lekkasjer i år og, det som tar tid er å finne lekkasjene. Hittil har styreleder og 

driftsansvarlig vært sentral i å lete etter lekkasjer ved rørledningsbrudd. Den største lekkasjen i år var på 

Grendahuset.  

 

Styret minner om at at abonnenter selv er ansvarlig for sin private ledning. Det går mye tid å lokalisere 

slike lekkasjer, når husstandene ikke vet hvor en er påkoblet hovedledning, resultatet ved slike store 

lekkasjer er at alle mister vannet inntil det er lokalisert og utbedret. Styret oppfordrer igjen  alle 

abonnenter å lokalisere og sjekke sitt tilkoblingspunkt. 

 

Generalforsamlingen foreslo å sette en frist til 01.09.22 på å finne og skifte sine klaver og koblinger. 

Styret må få tilbakemelding inne denne dato om utbedring og vil sette inn tiltak – merket skiftet, 

eller ikke funnet. Følge av å ikke finne dette er at vi må leie inn arbeidere til å grave på eiers 

bekostning.  

 



Generalforsamling ba om å få tilsendt kart over rørledning sålangt. 

 

Beskrivelse av hovedledning:  

• Hovedledning 1 (det som tidligere var nederste basseng): Går fra renseanlegg og sørover til ca 

Murhaugen og nordover til ca. skulen.  

• Hovedledning 2 (det som tidligere var øverste basseng) Går fra renseanlegg og ca til Jon 

Johansen. 

 Vi skriver ca for hovedledning slutter der den går vesentlig ned i dimensjon.  

 

4. Økonomi: Regnskap 2021, årsavgift 2022.  

 

Antall medlemmer:  

42 Hovedabbonnement. 3 naust. Antall medlemmer er samme som 2020. (Avvik skyldes en dobbel 

innbetaling.) 

 
Inntekter:   2021 2020 

Årlig abbonnement - innbetalinger   81000 79000 

     
Andre inntekter: 3 styrehonorar a 3000 ( utenfor 
kontoutskrift)   9000 9000 

Sum inntekter:   90000 88000 

     
Utgifter:     
Drift 12 *1250 -15000 -13050 

Utgifter til arbeid   -6850  
S Tennebø Rør   -40956,5 -32502 

Vannrens (Filtra AS)    -7246 

Driftsmidler ( vogn)    -7190 

Norsk Pumpeservice   -14662 -4718 

Strøm   -2200 -2000 

Bjarte Våge AS   -9139  
Mat Miljølaboratoriet AS   -4292 -1470 

Add Secure   -1346 -1241 

Retur dobbel avgift   -2000  
Omkostninger   -127,5 -110 
Andre utgifter: 3 styrehonorar - motregnes mot 
abbonnement   -9000 -9000 

Sum    -105573 -78527 

     
Avsetning til filtermasse iht budsjett - satt over på egen 
konto.     
6 år a 7500   -45000  

 

 

Forslag fra Styret. På grunn av økte utgifter som følge av lekkasjer og prisstigninger generelt foreslås det 

å øke medlemsavgift til kr 2 500 – enstemmig vedtatt.  

     

     

Budsjett 2022 

Inntekter  

Forslag fra Styret: 

Tilknytingsavgift kr 15 000 

Abonnentsavgift kr 2500,- Naust/sjøhus tilknyttet hovedabonnent kr 1000  

 

42 medlemmer a 2500 pluss 3 naust a 1000 = kr 108 000 

 

 

 

 

 



Utgifter 

Salttabletter     40 000 

Godtgjørelse driftsansvarlig   15 000 

Strømutgifter       3 000 

Uv lampe (2 år 5000 kr)     2 500 

Filtermasse(10 år 75 000kr)     7 500 

Rør, ledninger (frost, sprekk ol)  10 000 

Mat og miljø vannprøve (2 stk)    6 000 

Godtgjørelse styre     9 000 

Andre driftsutgifter      7 000 

 

Driftsutgifter max    100 000 

 

 

Evt og innkomne saker: Ingen innkomne saker.  

Benkeforslag:  

1) Vennligst spill inn hvis noen ønsker å ha en jobb med å grave. 

2) Legge ut oppfordringer inn på facebook på Sildasider, og håper at det på sikt kan komme en ny 

nettside til Silda der nyheter for «allmennheten» kan kringkastes. 

 

Vedlegg: Bilde av generalforsamling 2022 (fotograf Merete) Bilde av klave. 

 

Referat: Merete 16.04.22 

  

 

 

 


